
 
 

Qatari Investors Group (QIG) Fast-Tracks Business Transformation 

Powered by SAP Driven by YASH. 

 

Doha, Qatar; October 28, 2024: YASH Technologies Doha, a global leader in IT and business 
consulting services, is pleased to announce the successful go-live of its SAP S/4HANA Cloud 
Private Edition project at Qatari Investors Group (QIG). In line with their corporate goals, this 
critical milestone will enable QIG to adapt to a rapidly evolving business environment by 
seamlessly transitioning from their SAP ECC system to the SAP S/4HANA cloud platform.  

"YASH has been instrumental in our digital transformation, helping us align with Qatar's National 
Vision 2030. Through RISE with SAP, we've not only modernized our operations but also realized 
tangible benefits like increased efficiency, reduced costs, and enhanced customer satisfaction, 
maintaining a competitive edge in the market”, said Joseph Abdo, Chief Executive Officer of QIG. 
“YASH's expertise has been invaluable in guiding us through this transition, and we're confident 
in our ability to stay ahead of the curve and capitalize on future opportunities.”, he added.  

This transformative migration allows QIG to optimize its core business operations and improve 
user experience across the organization. Harnessing the power of SAP, YASH identified and 
streamlined process inefficiencies, enabling QIG to drive significantly better operational 
performance. Adopting RISE with SAP will be a touchstone for agility, adaptability, and data-driven 
decision-making at QIG, enabling it to better navigate the complexities of the digital age.   

“We are delighted with the successful go-live of the enterprise-wide business transformation 

project at QIG. This showcases YASH's proven expertise in delivering large-scale SAP 

transformation engagements that seamlessly align with our clients' strategic objectives. 

Implementing S/4HANA Cloud allows QIG to harness future-proof applications and infrastructure 

to drive impactful innovation. This is a reiteration of our commitment to delivering exceptional 

technology solutions that deliver value-centric business transformation for organizations in the 

Middle East.” said James Griffin, Managing Director of YASH Technologies Middle East. 

About YASH Technologies: 

YASH Technologies focuses on enabling its customers to reimagine their businesses and drive 

outcome-centric Digital Transformation. As a leading technology integrator and outsourcing 

partner for large and fast-growing global customers, YASH leverages strategic advisory, technology 

consulting, and flexible business models to help customers realize value from their digital journey 

while fostering innovation. YASH’s customer-centric & consultative engagement  



 
 

framework integrates specialized domain & consulting capabilities with proprietary 

methodologies and digital solutions to provide secure application, cloud, infrastructure, 

engineering, and end-user-focused services for discerning customers globally. Headquartered in 

the US, with delivery and sales centers globally, YASH serves its customers across six continents. 

YASH is CMMI DEV V2.0 Level 5 & an ISO 9001:2015, ISO 27001:2013, and ISO 20000:2011 

certified organization. For more information, please visit www.yash.com or email info@yash.com 

About Qatari Investors Group (QIG)  

Qatari Investors Group (Q.I.G.) is a diversified conglomerate listed on the Qatar Stock Exchange. 

The group owns and operates several subsidiaries in diverse sectors. Historically, the group’s 

focus has been on B2B operations. 

 Q.I.G.’s subsidiaries are a mix of organically grown enterprises and international partnerships. 

Our brands have an established presence and a record of accomplishment in the Qatari market, 

serving flagship projects, customers, and facilities in the private and public sectors.  

Through our subsidiaries, we add sustainable value to our shareholders with prudent 

management, diversification and agility. For our customers and partners, we work tirelessly to 

maintain trust, satisfaction and reliability. Our activities drive the long-term growth and 

development of our subsidiaries while fresh opportunities in Qatar and overseas are sought. 
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لمجموعة المستثمرين القطريين  للأعمال ريعالس التحول  

 مدعوم من SAP ومقدم من شركة ياش

 

، وهي الشركة العالمية الرائدة في  "ياش تكنولوجيز الدوحة"شركة يسر  2024:أكتوبر 28؛ الدوحة، قطر

عن نجاح إطلاق مشروع النسخة الخاصة من أن تعلن خدمات استشارات تكنولوجيا المعلومات والأعمال، 

ويأتي هذا الإنجاز الهام تماشياً مع أهداف  .في مجموعة المستثمرين القطريين  S/4HANA SAP سحابة

 ECCطريق الانتقال السلس من نظام  عن التطورسريعة مما يمكنها من التكيف مع بيئة الأعمال  الشركة،

SAP إلى منصة سحابةS/4HANA    SAP . 

 كان لشركة ياش" :الرئيس التنفيذي لمجموعة المستثمرين القطريين جوزيف عبده،السيد  بهذه المناسبة قالو

فمن خلال نظام  2030.رؤية قطر الوطنية  مواكبةعلى يساعدنا دوراً فعالاً في عملية تحولنا الرقمي، مما 

" Rise With SAPملموسة مثل زيادة الكفاءة وتقليل  أيضاً فوائدبل شهدنا  فقط، ، لم نقم بتحديث عملياتنا

 شكلت" :كما أضاف ."مستوى رضا العملاء، مع الحفاظ على الميزة التنافسية في السوق التكاليف وتعزيز

قيمة كبيرة في توجيهنا خلال هذا التحول، ونحن على ثقة في قدرتنا على البقاء في طليعة  خبرة شركة ياش

 ".يةوالاستفادة من الفرص المستقبل السوق

 تحسين عملياتها الأساسية وتطوير تجربةعلى لمجموعة المستثمرين القطريين  هذا التحول الجذري ساعد

 ، فقد حددت شركة ياش وقامت"SAP"جميع أنحاء الشركة من خلال الاستفادة من قوة  فيالمستخدم 

 تحقيق أداء تشغيلي أفضلبتحديث أوجه القصور في العمليات، مما أتاح لمجموعة المستثمرين القطريين 

في تعزيز المرونة والقدرة على التكيف  SAP" with "RISEوسوف يساهم تبني منصة  .بشكل كبير

بشكل أفضل  يتيح لها التعاملالقرارات القائمة على البيانات في مجموعة المستثمرين القطريين، مما  واتخاذ

 .تعقيدات العصر الرقمي مع

نحن سعداء بنجاح " :المدير العام لشركة ياش تكنولوجيز الشرق الأوسطجيمس غريفين،  أضاف السيدو

مما يبرز خبرة شركة ياش  .في مجموعة المستثمرين القطريين للمؤسساتالتحول التجاري  إطلاق مشروع

 .واسعة النطاق التي تتماشى بسلاسة مع الأهداف الاستراتيجية لعملائنا SAPفي تقديم مشاريع تحويل  المثبتة

الاستفادة من التطبيقات  S/4HANA SAPلمجموعة المستثمرين القطريين من خلال تطبيق سحابة  مكنوي

بتقديم حلول تكنولوجية  مما يعكس التزامنا .المستقبلية لدفع الابتكار المؤثرمتطورة والتحتية ال والبنية

  .لمؤسسات في الشرق الأوسطا في للأعمالتحولاً  تحقق استثنائية

  -إنتهى-



 
 

 
 :ذة عن شركة ياش تكنولوجيزنب

 
تركز شركة ياش تكنولوجيز على تمكين عملائها من إعادة تصور أعمالهم وقيادة التحول الرقمي المرتكز 

ً وبصفتها شريك .النتائج على رئيسًيا في تكامل التكنولوجيا والاستعانة بمصادر خارجية للعملاء العالميين  ا

ت التكنولوجيا ونماذج اتيجية وتقديم استشارات الاستررامن الاستشا وسريعي النمو، فإنها تستفيد الكبار

  .لمساعدة العملاء على تحقيق القيمة من رحلتهم الرقمية مع تشجيع الابتكار الأعمال المرنة

ت ات الاستشارية المتخصصة والخبراوالمركز على العملاء لشركة ياش بين القدر ويجمع إطار العمل التفاعلي

وبنية تحتية وخدمات تركز على المستخدم النهائي لخدمة العملاء المميزين حول  لول سحابية آمنة،الرقمية لح

تسليم ومبيعات عالمية، مراكز للشركة في الولايات المتحدة الأمريكية، ولديها  ويقع المقر الرئيسي .العالم

 وتكامله معالقدرات وتخدم شركة ياش عملاءها حيث هي منظمة حاصلة على شهادات فهم نموذج نضج 

 المستوى الخامس

) 5 Level V2.0 DEV CMMI  27001:2013والأيزو  9001:2015والأيزو 
 20000:2011)والأيزو

 أو التواصل عبر البريد الإلكتروني   www.yash.comةلمزيد من المعلومات، يرجى زيار
info@yash.com 

 
 القطريين المستثمرين مجموعة عن نبذة

 المجموعة تمتلك. قطر بورصة في مدرجة متنوعة أنشطة ذات شركة هي القطريين المستثمرين مجموعة

 الأنشطة في نشأتها منذ الشركة عمل ويتركز مختلفة، قطاعات في تعمل والتي التابعة الشركات من عدداً  وتدير

 .الشركات مع التجارية

ً  للمجموعة التابعة الشركات تشكل  علاماتنا تتميز كما. الدولية والشراكات المتنامية المشاريع من مزيجا

 للمشاريع متكاملة خدمات نقدم حيث القطري، السوق في بالإنجازات حافل وسجل قوي بحضور التجارية

 . والخاص العام القطاعين في العملاء مع ونعمل والمرافق، الرائدة

. والمرونة والتنويع الحكيمة الإدارة بفضل لمساهمينا مستدامة قيمة إضافة على الشركات هذه خلال من نعمل 

 طويل والنمو التطور تحقيق في أنشطتنا تسهم. وشركائنا عملائنا ورضا ثقة على للحفاظ كلل بلا نعمل كما

 قطر دولة داخل جديدة فرص عن للبحث الدائمين وسعينا حرصنا مع للمجموعة، التابعة لشركاتنا الأجل

 ا.وخارجه

 

 

 

 

http://www.yash.com/


 
 

Photos | Caption: YASH Technologies Celebrates the Go-Live of SAP S/4HANA with 

QIG 

 

 

 

 

 


